
Stikkord fra styremøte 
FAGDEKK AS
1 desember 2022

• Møtet ble avholdt 1 desember ber 2022, i Oslo.

• Raymond Holmvik hadde meldt forfall.

• STIKKORD fra det som ble diskutert og behandlet:

• Administrasjonen oppdaterte på status så langt, varekjøpet på antall 
personbildekk er nå svakt ned, mens lastebil er svakt opp.

• Regnskapet viser så langt at vi ligger under budsjett på kostnader, og over budsjett 
på inntekter. Resultatet for året ser ut til å ende opp i nærheten av 2021.

• Preordre på Point S er samlet inn, totalen ligger like under fjoråret. 
Markedsutviklingen tilsier høyere supplering i 2023 enn i 2022.

• Det ble gjennomgått en helhetlig webstrategi for Fagdekk i tiden som kommer.

• Datoer for Fagdekks arrangementer i 2023 ble fastsatt.

• Det ble diskutert en fremtidig strategi for inntak av nye medlemmer. Dette tas opp 
som egen sak på medlemsmøtet i februar.

• Det ble lagt frem et foreløpig budsjett for 2023.

• Det ble satt opp styremøtedatoer for 2023.

• Ingen av styremedlemmene hadde andre saker som de ønsket å ta opp.
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